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Czechowice-Dziedzice, 18 lipca 2O19 r.

Szanowny Pan
Marian Błachut
Burmistz
Czechowic-Dziedzic

Interpelacja

W sprawie akcji odkomarzania Czechowic-Dńedzicw 2O79 roku. Podczas

poprzedniej sesji zwróciłem się ustnie z prośbą o przekazarrie informacji dotYczącej

odtomarzania w naszej Gminie. Nieste§ mimo upływu czasu nie otrzymałem żadnej

odpowiedzi , zatemz\NTacam się z prośbą o dokładne informację w następującYch asPektach.

1. juti j"rt harmonogram akcji odkomarzaniaw Czechowicach-Dziedzicach zarówno

ten plarrowarry, jak i ten, który został ostatecmie zrealizowany.
2. Jaką metodą realizowane jest zadanie?
3. Jakie obszary zostały objęte planowanym i zrealizowanym działarriem? Proszę

także o wskazanie tych obszarów na mapie Czechowic-Dziedzic.
4. Jakie są koszfy reńizaqi całego dzińańa?

Z powuinńem
Wojciech Leśny
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